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SIMU, Z.l Les Giranaux — BP 71 - 70103 GRAY cedex,

TSA + 4 canaux
4 channels TSA +

SIMU déclare sous son entiére responsabilité que le produit décrit ci-dessus est en conformité avec les
exigences essentielles applicables de la directive R&TTE 1999/5/CE du 09/03/1999. Dans le cadre de cette
directive, les exigences essentielles de la directive basse tension 2006/95/CE du 12/12/2006 et de la
directive compatibilité électromagnétique 2004/108/CE du 15/12/2004 doivent étre respectées.

SIMU declares under his full responsibility that the apparatus described above is in accordance with the essential
requirements applicable of the directive R&TTE 1999/5/EC dated 03/09/1999. Within the framework of this directive, the
essential requirements applicable of the low voltage directive 2006/95/EC dated 12/12/2006 and the electromagnetic-
compatibility directive 2004/108/EC dated 12/15/2004 must be respected.

Cette conformité est présumée par référence aux normes, documents et spécifications suivantes :
This conformity is supposed referring to the following standards, documents and requirements:

- EN 60950 — 1:2006

- EN 61000 — 6 — 1:2007
- EN 61000 - 6 — 3:2007
- EN 300220 — 2:2007

- EN 301489 - 3:2002

- EN 50371:2002

Sous réserve d’une utilisation conforme a sa destination, aux spécifications et instructions du
constructeur et d’une installation conforme aux normes en vigueur et aux recommandations du
constructeur.

Subjected to a use for which it is meant for and a use in accordance with the standards in force and in accordance with an
installation in conformity with the recommendations and requirements of the manufacturer.
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